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Side 1 

 

 
Deltagere: Peter Vilain, Lea Munch, Tove Andersen, Svend Larsen, Bent Cramer, Hanne 
Heilmann,  
  

Fraværende: Christian Roed 
 
 

1. Status på solcelleprojektet 

 

Kabler er trukket i alle opgange. Batterierne installeres i morgen… Vi nærmer 

os med hastige skridt nu. Der indkaldes til orienteringsmøde inden opstarten. 

 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt. 

 

 

3. Opfølgning på sidste møde 

 

Vi afholder hjertestarterkursus lørdag den 25/1 kl. 8-16. Der er 16 pladser og 

det er første til mølle. 

 

 

4. Status fra Driften 

 

Der er igen ansat en ny gårdmand da Mick fik et bedre tilbud og stoppede efter 

3 uger. Den nye mand hedder Jan og er startet i går 11/11. Byd ham gerne vel-

kommen når i ser ham på området. 

Der bliver gjort hovedrengøring i opgangene i uge 47 og 48. 

Brandmelderne i opgangene testes i uge 47. Der kan forekomme testalarmer i 

dagtimerne. 

Samlingerne i asfalten udbedres i løbet af efteråret for at undgå frostspræng-

ninger. 

Garagerne har fået udskiftet bunden så det rådne træ er væk. De bliver malet til 

foråret. 

Gartneren har plantet løgplanter rundt omkring i afdelingen. Træer og buske er 

på vej. 

Bommen ved 69 er blevet udskiftet og kan igen aflåses. 

 

 

5. Internet og TV 

 

Vi bliver ved med at få tilbud på internet der er billigere end vores nuværende 

løsning. Vi tager en snak med Parknet omkring priser. 
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6. Ladestandere til elbiler 

 

Vi får et tilbud på opsætning og drift af ladestandere som vi sætter til afstem-

ning. 

 

 

7. Beboermøde 2024 

 

Vi er klar til beboermødet. 

 

 

8. Formanden orienterer 

 

Nivåhøjskole er et nyt projekt som Nivå-Kokkedal på vej laver i samarbejde 

med de 3 VIBO afdelinger. Vi udarbejder et oplæg for det videre forløb som 

sendes ud til alle beboere. 

Første møde blev afholdt 6/11 og omhandlede kriseberedskab i tilfælde af 

længerevarende strømafbrydelser som beskrevet i beredskabstyrelsens brev 

som vi alle har modtaget i eboks. Der deltog 20 beboere fra de 3 VIBO af-

delinger. 

 

 

9. Bestyrelsens rådighedsbeløb 

 

Vi har 26.748,65 tilbage.  

 

 

10.  Status på aktivitetsudvalget 

 

Vi har 33.794,03 tilbage. Vi planlægger ikke med andet end beboermøde, jule-

banko, Nytårskur og Solcelleopstart. 

 

 

11.  Forslag/spørgsmål fra beboere 

 

 Ingen. 

  

 

12.  Eventuelt 

 

 Intet. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes 26/11 kl. 18. (Kun for bestyrelsen) 

 


